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Clarence Lo

From: Fung, Milton      HKG16 <Milton.Fung@Cigna.com>
Sent: Wednesday, June 15, 2022 5:57 PM
To: OPS
Subject: FW: Cigna Broker Incentive Campaign (GI application only) 信諾中介人獎賞計劃（只限一般保險

申請）
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CIGNA BROKER INCENTIVE CAMPAIGN  

Extra 10% commission for eligible plans through  
e-submission channels (GI application only) 

 

Dear Valued Business Partners, 
 
We are pleased to present you with a Cigna Broker Incentive campaign! You can enjoy 
an extra 10% commission with every new application of eligible general insurance plans 
through our e-submission channels during the promotion period! 
 
Promotion period 
From 13 June 2022 to 30 September 2022 
 
Eligible insurance plans* 

 Cigna HealthFirst Elite Medical Plan 
 Cigna VHIS Series - Flexi Plan (Superior - Ward & Semi Private) 

*Eligible policy must be submitted during promotion period and issued on or before 30 
November 2022. 
 
Please click the button below to download the latest application form: 
 

The linked image cannot be displayed.  The file may have been moved, renamed, or deleted. Verify that the link points to the correct file and location.
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Application Form  

  

 
Eligible e-submission channels 

 Cigna Broker Portal 
 Email submission via NBHK@Cigna.com  

Act now and submit new business via our e-submission channels! 
 
If you have any questions, please feel free to reach out to your dedicated Cigna 
representative. 
 
Regards, 
Business Development, Cigna Hong Kong 
 
 
  

信諾中介人獎賞計劃 

透過電子遞交渠道投保指定保單可享額外10%佣金 （只限一般保險申請） 

 
 

致尊貴的業務夥伴： 
 

我們很高興為您呈獻信諾中介人獎賞計劃！於推廣期內，透過合資格電子遞交渠道遞交指

定一般保險新保單申請，即可獲得額外10%佣金！ 
 

推廣期 

由2022年6月13日至2022年9月30日 
 

合資格保險計劃* 

 信諾尊尚醫療保 

 信諾自願醫保系列 – 靈活計劃（優越 – 普通病房及半私家病房） 

*合資格保單必須於推廣內遞交並於2022年11月30日或之前簽發。 
 

請點擊下面的按鈕下載申請書: 
 

申請書  
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合資格電子遞交渠道 

 信諾中介夥伴專用平台 (Cigna Broker Portal) 

 透過電郵遞交至NBHK@Cigna.com 

請立即透過我們的電子遞交渠道遞交新申請！  
 

如有任何疑問，歡迎聯絡您的專屬信諾代表。 
 

謹此 

信諾香港業務拓展部 
 
  
 
 Terms and Conditions 

1. This promotion (the “Promotion”) is organized and sponsored by Cigna Worldwide General 
Insurance Company Limited (“Cigna”). The Promotion is valid from 13 June 2022 to 30 
September 2022, both dates inclusive (the “Promotion Period”). 

2. To qualify for the Promotion, (i) new applications of Cigna VHIS Series – Flexi Plan (Superior 
– Ward and Semi Private)  or Cigna HealthFirst Elite Medical Plan (collectively “Plan”) must 
be received by Cigna within the Promotion Period, solely based on Cigna’s record; (ii) 
application(s) of the relevant policies must be submitted to Cigna through Cigna Broker Portal 
or by email to NBHK@Cigna.com, and underwritten and issued by Cigna on or before 30 
November 2022 (each an “Eligible Policy”); and (iii) each Eligible Policy must be in force 
when the extra commission is paid to the broker of the relevant Eligible Policy (“Eligible 
Broker”).  

3. Each Eligible Policy shall only be counted once for the Promotion. 
4. The Eligible Broker will enjoy extra 10% commission for each Eligible Policy. The extra 10% 

commission will be paid to Eligible Broker within 90 days after the end of the Promotion 
Period.  

5. Unless otherwise specified, the Promotion cannot be enjoyed in conjunction with other 
promotions applicable to the Plan at the same time. 

6. All application(s) for the Plan are subject to underwriting and approval by Cigna. Cigna 
reserves the right to accept or decline any application. 

7. The Promotion is not transferable, returnable or redeemable for cash. 
8. The Eligible Broker is responsible for reviewing these terms and conditions. By participating 

in this Promotion, the Eligible Broker agrees and accepts to be bound by these terms and 
conditions. 

9. Cigna reserves the right to change any of the terms and conditions of the Promotion without 
prior notice. In case of any disputes, Cigna’s decision shall be final. 

10. This email contains terms and conditions of the Promotion and does not represent the full 
terms of the Plan. For details of the features, contents, terms, conditions and exclusions of 
the Plan, please refer to the relevant product brochure(s) and policy provision(s). 

11. The English version of the terms and conditions of the Promotion shall prevail if there is any 
discrepancy between the English and Chinese versions. 
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條款及細則 

1. 此推廣活動（下稱「推廣活動」）由信諾環球保險有限公司（「信諾」）舉辦及贊助。是次

推廣期由 2022 年 6月13日至2022年9月 30日止，包括首尾兩日（下稱「推廣期」）。 

2. 本推廣活動只適用於：(i) 信諾於推廣期內收到信諾自願醫保系列 – 靈活計劃（優越 - 半私家

病房和普通病房）或信諾尊尚醫療保（統稱「計劃」）之新投保申請，而收到申請之時間僅

根據信諾的紀錄而定；(ii) 所有相關計劃之申請必須經由信諾中介夥伴專用平台（ Cigna 

Broker Portal）或經電郵至NBHK@Cigna.com遞交，且必須由信諾於2022年11月30日或之

前核保並簽發（每張保單下稱「合資格保單」）；以及 (iii) 當支付額外銷售佣金予合資格保

單之分銷商中介人（下稱「合資格分銷商中介人」）時，每張合資格保單必須仍然生效。 

3. 每張合資格保單於推廣期內只可參與此推廣活動一次。 

4. 就每一份合資格保單，合資格分銷商中介人將可獲得額外10%銷售佣金。該10%額外銷售佣

金將於推廣期完結後起計90日內支付予合資格分銷商中介人。 

5. 除非另有說明，否則本推廣活動不能與適用於計劃的其他推廣同時享用。 

6. 所有計劃投保申請須經信諾核保及批准。信諾保留是否接受任何有關計劃投保申請的絕對權

利。 

7. 推廣活動不可轉讓、退還或兌換為現金。 

8. 合資格分銷商中介人有責任查閱本條款及細則，如參加此推廣活動，即代表合資格分銷商中

介人同意及接受此條款及細則。 

9. 信諾保留在沒有預先通知的情況下更改是次推廣活動的條款及細則之權利。有關是次推廣活

動的任何爭議，信諾保留最終決定權。 

10. 本電郵只載有是次推廣活動的條款及細則，並不代表計劃的所有條款。就有關計劃的特色、

內容、條款、細則及不保事項，請參閱相關產品小冊子及保單條款。 

11. 如是次推廣活動條款及細則之中、英文版本有任何差異，概以英文版本為準。 

 

 

 

 

This email was sent by:Cigna Worldwide Life Insurance Company Limited and Cigna Worldwide General 
Insurance Company Limited 
16F, 348 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong 
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